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Ministerul Finantelor a cerut fiecarui minister si agentiilor o situatie privind

atributiile stabilite si cheltuielile avute în vedere

Ministerul Finantelor a cerut fiecarui minister si agentiilor din subordine o situatie privind atributiile

stabilite si cheltuielile avute în vedere pentru a putea urmari ce se poate elimina ca si cheltuiala publica, a

declarat, luni, ministrul Finantelor Publice, Eugen Teodorovici, la finalul dezbaterii motiunii în Parlament.

"Ministerul Finantelor a cerut fiecarui minister în parte si agentiilor o situatie vizavi de modul în care sunt

atributiile stabilite si cheltuielile avute în vedere, absolut totul în detaliu, de la caz la caz, pentru a putea face o

analiza si pentru a urmari ce se poate elimina ca si cheltuiala publica. Spuneam si anul trecut si spun în fiecare zi

ca sunt cheltuieli de valori foarte mari care nu se justifica si atunci acei bani trebuie dusi în zona de economie

reala, precum investitii, spijinirea mediului privat prin ajutoare, scheme de stat si nu numai. Chestiunea legata de

personal este ultima decizie care se putea lua, dar în primul rând sunt alte capitole de cheltuieli care se pot lua. Va

dau un exemplu, primariile, mai sunt o mie de primarii care, daca ar fi în sistemul nostru informatic de la Finante,

ar fi cu toate înrolate în acest sistem, atunci ANAF nu ar mai emite zilnic 11.000 de adeverinte pe diverse aspecte.

Uitati-va cât timp se consuma în mod nejustificat, câti oameni din ANAF sunt blocati de un astfel de atribut din

fisa postului. Deci sunt multe astfel de analize care trebuie facute pe fiecare minister în parte, fara suparare. Este

obligatia noastra si este legea care trebuie respectata", a spus Teodorovici.

Întrebat de un jurnalist daca s-a schimbat ceva în administratia centrala, în ministere, unde chiar ministrul

Finantelor afirma în trecut ca sunt persoane care plimba hârtii, Teodorovici a raspuns: "Sigur sunt. Îi simtim. Şi

aici în Parlament nu simtiti?"

Replica jurnalistului a venit prompt: "Şi la dumneavoastra la Ministerul Finantelor?"

"În toate sistemele. (...) În toate zonele trebuie sa fie analizate si ministrii de resort trebuie sa îsi asume astfel de

decizii. Nu este corect fata de cei care asteapta de la noi astfel de decizii. Repet. Daca lasam deoparte ipocrizia, în

general vorbesc de clasa politica, nu vorbesc de un guvern sau de o agentie, clasa politica în general, pentru ca,

daca noi aici venim cu o astfel de masura, stiti cine ne va critica în primul rând? Cei care sunt chipurile pe zona de

dreapta. Asta e România de astazi", a explicat Teodorovici.

El a adaugat ca evaluarea din ministere se va finaliza la sfârsitul semestrului, iar atunci se va sti exact "care este

ordinea de precadere vis- a-vis de cheltuielile publice care trebuie reduse".

Întrebat daca se gândeste ca acei oameni care plimba hârtii, sa faca altceva, Teodorovici nu a exclus ideea ca ei sa

fie preluati de Ministerul Muncii pentru recalcularea pensiilor.

"Cei care, sa spunem, sunt într-o situatie mai mult sau mai putin justificata ar putea sa mearga spre zone precum

Ministerul Muncii, unde se recalculeaza pensiile si unde e nevoie de cam 1.500 de persoane nou angajate. Şi

atunci, decât sa angajam alte persoane, avem în administratie oamenii care pot face acest lucru. (...) Eu v-am spus

punctul de vedere al unui ministru de Finante care a spus foarte clar ca este anul în care trebuie sa ne aplecam catre

investitii si asta am sa fac (...) Deci sunt lucruri foarte simple, dar trebuie sa le asumam si sa le facem. Şi eu v-am

spus ca ministru de Finante", a subliniat seful de la Finante.

Plenul Camerei Deputatilor a dezbatut luni motiunea simpla împotriva ministrului Finantelor Publice, Eugen

Teodorovici, intitulata "Lacomia pesedista submineaza economia nationala". Aceasta a fost initiata de USR, PNL

si PMP.
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Votul final va fi dat miercuri, dupa cum a decis Biroul permanent al Camerei.
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